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Evaluation Letter خطاب تقييم

Reference Number 311375 الرقم المرجعى

Name PRAVIN TIWARI الإسم

Nationality Nepalese الجنسية

Specialty 1 Anesthesia التخصص 1

Title 1  Specialist المسمى1 

Privilege الصلاحية

Validity of the letter 26/05/2029 مدة صلاحية الاشعار

Remarks ملاحظات:

Important Notes
1. This letter is not a license, and the holder should complete 

licensing process prior to practice in health-related field.
2. This letter is issued one time to obtain a license to practice the 

profession and does not require renewal as long as the license 
is valid within the UAE. As for the practice outside the country, 
the period must not exceed the validity of this letter.

3. Issuance of the license will rely on the gap of practice and not 
the validity of this letter.

4. Any changes or alterations, this letter will be canceled.

ملاحظات مهمة
هذا الاشعار ليس ترخيصا ولا يمكن العمل به، وعلى حامله استكمال اجراءات الترخيص .1
يتم اصدار هذا الاشعار لمرة واحدة للحصول على ترخيص لممارسة المهنة ولا يتطلب  .2

تجديده طالما كان الترخيص ساريا داخل الدولة، أما بالنسبة للممارسة خارج الدولة فيجب 
ان لا تتجاوز المدة صلاحية هذا الاشعار

اصدار الترخيص منوط بمده الانقطاع عن الممارسه وليس مده صلاحيه هذه الشهادة .3
أي تغيير أو كشط ، يعتبر الاشعار لاغياً .4

This is a system-generated document, and it does not require a 
signature. For validation, please scan the barcode below

تم اصدار هذا الاشعار الكترونيا ولا يحتاج لختم أو اعتماد ، للتأكد من صحه الاشعار يرجى مسح 
الباركود في أسفل الرسالة
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